

Date : 14th Feb. 2021
Ref : MM/25/2021

Qatar Exchange

Att. Mr. Nasser Abdulla Abdalghani
Director of the Market Operations & Control
Department
Fax No. : 44319233
Doha - Qatar

Dear Sirs,

Please be advised that QIC Board of Directors' in their meeting held today on 2nd of February. 2020, reviewed the company's performance, the financial information for the year 2020, the auditor's report and the profits realized (QR. 101 Million).

The board recommended Dividends for this year , Also the board approved board of directors report and corporate governance report for the year 2020.

This recommendation will be presented to the annual general meeting which will be held on Tuesday 9th of March. 2021 at 4.30 pm at Four seasons Hotel.

Knowing that, financial statement, have to be approved from Qatar Central Bank.

Please find attached copies of the Financial statements, Directors report, Auditor's report, Corporate Governance Report, and the agenda of the General assembly meeting, and it will be published along with the shareholders invitation on the website of QIC and in the local newspapers on Sunday 21/2/2021.

Best Regards,



عبدالله بن خليفة العطية
نائب رئيس مجلس الإدارة

Abdullah Bin Khalifa Al Attia
Deputy Chairman

Copy to:

- * Qatar Financial Market Authority
- * Qatar central security

QIC GROUP ENTITIES

QIC Qatar | QIC International LLC | QIC Dubai | QIC Abu Dhabi
OQIC Muscat | KQIC Kuwait | QIC Europe - Malta, Milan
Qatar Economic Advisors | QIC Real Estate | QIC Capital
Qatar Re - Bermuda, Doha, Dubai, Zurich, London, Singapore
QLife & Medical - Doha, Labuan
Antares - London, Singapore, Shanghai

التاريخ : ٢٠٢١/٢/١٤ م
الإشارة : م ٢٠٢١/٢٥/ع

السادة / بورصة قطر المحترمين
عناية السيد / ناصر عبدالله عبد الغني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
فاكس رقم : (٤٤٣١٩٢٣٣)
الدوحة - قطر

تحية طيبة وبعد ،،،

رجاء العلم بأن مجلس إدارة الشركة ، في اجتماعه الذي انعقد بعد ظهر اليوم الأحد الموافق ٢٠٢١/٢/١٤ م ، قد استعرض أداء الشركة خلال عام ٢٠٢٠ م والبيانات المالية لذلك العام وتقرير مراقبي الحسابات بشأنها ومن ثم الأرباح الصافية المحققة والتي بلغت (١٠١) مليون ريال .

وقد أوصى المجلس بعدم توزيع أرباح لهذا العام ، كما اعتمد المجلس كل من تقرير مجلس الإدارة وتقرير الحوكمة لعام ٢٠٢٠ م .

وسيتم رفع هذه التوصيات للاعتماد من الجمعية العامة العادية للشركة والتي قرر المجلس دعوتها للانعقاد في الساعة الرابعة والنصف من مساء يوم الثلاثاء الموافق ٢٠٢١/٣/٩ م بإذن الله تعالى بفندق فورسيزونز .

علماً بأن اعتماد البيانات المالية للشركة يخضع لموافقة مصرف قطر المركزي .

ونرفق طيه نسخة من كل من الميزانية العمومية للشركة وتقرير مراقبي الحسابات بشأنها وتقرير مجلس الإدارة ، وتقرير الحوكمة ، وجدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية ، وسوف يتم نشر هذه الأوراق مع دعوة المساهمين لحضور الاجتماع على الموقع الإلكتروني للشركة وفي الصحف المحلية يوم الأحد ٢٠٢١/٢/21 م .
والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته .



نسخة إلى :

هيئة قطر للأسواق المالية
* شركة قطر للإيداع المركزي





شركة قطر للتأمين
Qatar Insurance Company QISC

Qatar Insurance Company (Q. S. P. C)

Annual General Meeting Agenda 9/3/2021

شركة قطر للتأمين
(ش ٠ م ٠ ع ٠ ق)

جدول أعمال اجتماع الجمعية
العامة العادية للشركة ٢٠٢١/٣/٩ م

- 1) Hearing and approving Directors Report on the activities of the Company and its financial positions for the year ended 31st Dec. 2020, and its future plan.
(١) سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٠م والخطة المستقبلية للشركة والمصادقة عليه .
- 2) Hearing and approving the auditor's report for the financial statements 2020.
(٢) سماع تقرير مراقبي الحسابات عن البيانات المالية للشركة لسنة ٢٠٢٠م ، والمصادقة عليه .
- 3) Discussing and approving the company's balance sheet and its profit & loss statement for the year 2020.
(٣) مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر لسنة ٢٠٢٠م ، والمصادقة عليهما .
- 4) Approve non-distribution of dividend for the year 2020 due to insignificant profits achieved which is not enough to pay appropriate dividend percentage.
(٤) اعتماد عدم توزيع أرباح عن عام ٢٠٢٠ نظرا لضآلة مقدار الأرباح المحققة وعدم كفايتها لتوزيع نسبة أرباح لائقة عن ذلك العام .
- 5) Discharging the members of the Board of Directors.
(٥) إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة .
- 6) Reviewing and approving the Corporate Governance Report for the year 2020.
(٦) النظر في تقرير الحوكمة لعام ٢٠٢٠م واعتماده .
- 7) Reviewing and approving the remuneration policy for year 2021.
(٧) النظر في سياسة المكافآت بالشركة لعام ٢٠٢١م واعتمادها .
- 8) Appointing the auditors for the Financial Year 2021 and determine their Fees.
(٨) تعيين مراقبين للحسابات للسنة المالية (٢٠٢١م) وتحديد أتعابهم .